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(Svi	prisutni	se	ustaju	i	toplo	plješću)

Dobro	jutro!	(učenici,	"Dobro	jutro,	Učitelju!)	(učenici	dugo	i	neprekidno	plješću)	Sjednimo.

Godišnje	imamo	dvije	Fa	konferencije,	obje	u	SAD-u	–	preciznije	na	istočnoj	obali.	(Učitelj	se

smije)	 Ponekad	 pomislim	 da	 konferencije	 ne	 bi	 ništa	 značile	 ukoliko	 vam	 ne	 bi	 mnogo

pomogle.	Zato	što	avionske	karte	puno	koštaju,	a	i	put	vam	je	dugotrajan.	Razlog	zbog	kojega

ne	 želim	 mnogo	 velikih	 Fa	 konferencija,	 leži	 upravo	 u	 tome	 što	 bi	 vas	 htio	 maksimalno

rasteretiti	 u	 financijskom	 smislu.	 No,	 unatoč	 tome,	mnogo	 je	 stvari	 s	 kojima	 se	 kroz	 ovu

formu	možemo	pozabaviti,	s	obzirom	da	nakon	konferencija	slijede	sastanci	glede	projekata	i

to	 je	dragocjena	prilika	da	 se	nađete	na	 jednom	mjestu.	Sjajno	 je	 što	ćete	 se	moći	 sastati,

sjesti	i	zaista	doći	do	praktičnih	načina	rješavanja	stvari.

Sudeći	 prema	 sadašnjoj	 situaciji,	 kao	 što	 vidite	 i	 sami,	 stav	 svijeta	 prema	 Falun	 Gongu,	 u

cjelini,	prolazi	kroz	potpunu	promjenu.	Kada	je	progon	tek	započeo,	mediji	širom	svijeta	su

neprestano	ponavljali	represivnu	propagandu	zle	KPK.	Takvo	nešto	ju	je	samo	osnažilo,	što	je

imalo	za	posljedicu	da	cijeli	svijet	gleda	na	Falun	Gong	u	svjetlu	 laži	nametnutih	od	strane

Partije.	Mnogi	su	učenici	u	to	doba	bili	studenti	i	nisu	imali	mnogo	životnog	iskustva,	pa	su	i

ne	znajući	kako	raditi	nešto,	preuzeli	stvari	u	svoje	ruke,	 istovremeno	naučivši	kako	da	ih	i

naprave.	 Samostalno	 su	 osnovali	 medije	 za	 objašnjavanje	 istine,	 zatim	 pokrenuli	 različite

projekte	u	tu	svrhu,	ustrajali	u	iznošenju	činjenica	te	uspjeli	preokrenuti	zlobne	laži	koje	je

KPK	 izmislila	 kao	 dio	 svoje	 represije.	 Jednostavno	 izvanredno.	 Međutim,	 sagledamo	 li

situaciju	 u	 cjelini	 s	 nadom	da	 će	 ljudi	 svijeta	 zaista	 i	 shvatiti	 Falun	Gong,	 tada	 imamo	 još

mnogo	posla.	Samo	razmislite	o	tome:	ne	bi	li	se	u	suprotnom	ti	ljudi	vjerojatno	kultivirali?

Činjenica	je	da	nas	ljudi	još	uvijek	smatraju	za	neku	vjeru	koja	je	meta	progona	ili	neku	grupu

koja	se	zamjera	politici	ili	nekakav	entitet,	ideološki	suprotan	zloj	KPK.	Ljudska	bića,	na	kraju

krajeva,	 razmišljaju	 na	 ljudski	 način.	 Ali	 bez	 obzira	 o	 čemu	 se	 radilo	 ljudi	 će	 naposljetku

prepoznati	 što	 je	 uistinu	 Falun	Gong.	Uz	Dafa	 učenike	 koji	 čine	 sve	 ono	 što	 čine,	 ovdje	 u

ljudskom	društvu	izgleda	kao	da	je	svaki	korak	bio	bremenit	te	da	su	svaka	vrata	bila	teška	za

otvoriti.	 No,	 to	 je	 u	 skladu	 sa	 sveukupnim	 napretkom	 Fa-ispravljanja;	 u	 ovom	 svijetu	 i	 na

njegovoj	površini,	stvari	se	neće	doimati	da	napreduju	velikim	ili	krupnim	koracima.	Razlog	je
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u	tome	što	 je	Zemlja	ograničene	veličine,	pa	kada	bi	se	stvari	kretale	toliko	brzo,	 [ovdje	bi

bilo	 gotovo]	 prije	 nego	 bi	 Fa-ispravljanje	 završilo.	 Sveukupni	 proces	 ima	 takvu

korespondirajuću	vezu.	Pa	kada	ljudi	istinski	dođu	do	tako	jasnog	razumijevanja	[što	je	Falun

Gong],	 to	 će	 značiti	 da	 je	 sve	 došlo	 do	 završne	 točke.	 Zapravo	 to	 i	 nije	 tako	 daleko,	 što

možete	 razabrati	na	osnovu	 trenutnog	stanja	 stvari.	Ni	zlo,	 a	ni	progon	ne	mogu	 još	dugo

izdržati.

Ljudsko	 biće	 na	 površinskoj	 razini	 ima	 tijelo	 koje	 su	mu	 dali	 njegovi	 roditelji,	 a	 ono	 raste

uslijed	 konzumiranja	 hrane.	 I	 to	 je	 sve.	 Ljudsko	 biće	 na	 površini	 je	 poput	 komada	 odjeće.

Ono	što	je	stvarno	na	djelu	je	dio	osobe	koji	se	nalazi	iznutra,	to	jest	ono	što	postoji	u	drugim

dimenzijama.	Ljudi	nisu	u	stanju	ništa	od	toga	percipirati	na	površini.	Oni	jedino	prosuđuju

stvari	na	osnovu	 ljudskih	postupaka.	Porijeklo	 raznih	misli	osobe	 je,	 s	druge	 strane	veoma

kompleksno,	ono	što	vidi	na	površini	je	podložno	utjecaju	svih	mogućih	vrsta	bića.	Zapravo,

to	je	tako	i	krajnje	je	složeno.	A	progon	Dafa	učenika	je	čak	i	još	manje	neposredan.	Ljudsko

biće	 nije	 u	 stanju	 učiniti	 gotovo	 ništa.	 [Ono	 što	 se	 dogodilo]	 uzrokovalo	 je	 zlo	 koje	 je	 iz

drugih	dimenzija	odigravalo	glavnu	ulogu.	Trenutno,	ta	zla	bića	bivaju	eliminirana	i	postupno

počišćena.	To	ste	i	sami	mogli	vidjeti.	Smatram	da	su	ih	se	ranije	mnoge	vlade	bojale	dok	su

krajnje	arogantno	činili	zlo	širom	svijeta.	Ako	bi	[KPK]	sada	pokušala	širiti	svoj	teror	u	svijetu,

ne	bi	imala	više	snage	za	to.	Niti	bi	bila	u	stanju	čak	i	pomisliti	na	to.	Zato	što	Fa-ispravljanje

neprekidno	napreduje,	 [zlo]	 se	 sloj	 po	 sloj	 u	 dimenzijama	 rapidno	 eliminira.	 To	 sliči	 tome

kako	stvari	 stoje	sa	živim	bićima:	ono	 ima	oblik	postojanja	na	svakoj	pojedinoj	 ravni.	Da	bi

biće	 bilo	 snažno,	 njegovi	 korijeni	 moraju	 sezati	 duboko	 i	 njegovo	 porijeklo	 bi	 moralo	 biti

moćno	ili	drugim	riječima,	njegova	razina	bi	trebala	biti	visoka.	Dakle,	kada	se	te	stvari	korak

po	korak	eliminiraju,	i	to	se	sve	više	i	više	bliži	površini,	njihovi	korijeni	postaju	sve	plići.	Na

samom	kraju	preostaje	jedino	ljudsko	biće	i	ono	je	veoma	slabo.	Kad	je	zlo	u	pitanju,	takvo	je

stanje	stvari.	U	drugim	dimenzijama	se	eliminira,	neprekidno	se	eliminira	i	tako	to	napreduje

prema	samoj	površini.	 I	 to	objašnjava	zašto	 je	sadašnja	situacija	takva	kakva	 jest.	Zlo	nema

više	snage	činiti	ono	što	je	činilo	širom	svijeta.

No,	nije	takva	situacija	samo	širom	svijeta.	Čak	kada	bi	u	Kini	htjela	poput	nekada	pokrenuti

Crveni	 teror,	 to	ne	bi	mogla	biti	 u	 stanju.	Ali	 da	 li	 su	 sve	njihove	 institucije,	 organizacije	 i

pridružena	tijela	nestali?	Ne,	oni	 još	uvijek	postoje,	 ili	se	barem	čini	tako.	Doduše,	te	stvari

kontroliraju	 faktori	 iza	 kulisa.	 Ako	 njima	 upravljaju	 pozitivni	 faktori,	 tada	 zlo	 neće	 biti

sposobno	 sakupiti	 mnogo	 opakih	 situacija	 na	 površini;	 ukoliko	 iza	 kulisa	 prevladavaju	 zli

faktori,	 onda	 će	 zlo	 biti	 vidljivo	 i	 na	 površini.	 Drugačije	 rečeno,	 tijekom	 cijelog	 procesa

napredovanja	 Fa-ispravljanja	 zlo	 se	 eliminira	 u	 velikim	 količinama,	 dok	 se	 ljudi	 pritom	 na

površini	 mjenjaju.	 Oduvijek	 sam	 govorio	 o	 nečemu,	 naime,	 za	 vrijeme	 najžešćeg	 progona

Falun	Gonga,	čitava	je	planeta	bila	prekrivena	zlom.	Njihova	gustoća	je	bila	velika	te	je	svako

živo	biće	nosilo	u	sebi	takve	elemente	–	čak	i	trava.	Hodajući	po	njoj	imali	ste	dojam	da	vas

pokušava	saplesti.	Kao	da	se	sve	urotilo	protiv	vas.	Bilo	 je	 toliko	zla.	Međutim,	 te	stvari	 su

sada	 počišćene	 tako	 da	 ih	 više	 nema	 i	 sve	 je	 doživjelo	 promjenu.	 Dakle,	 okolina	 se
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promijenila	 i	 ljudi	 su	 postali	 prisebniji.	 S	 obzirom	 da	 ljudi	 posjeduju	 svjesnu	 stranu,	 kao	 i

nešto	što	seže	daleko	u	njihovu	povijest,	to	jest	svoju	urođenu	kvalitetu	(genji),	i	zato	što	je

većina	ljudi	došla	ovdje	dobiti	Fa,	došla	zbog	Fa,	ta	njihova	svjesna	strana	postaje	sve	jača	i

jača.	Stoga	kada	 im	objašnjavate	 istinu,	ponekad	možete	vidjeti	da	osoba	pokazuje	prilično

visoku	razinu	shvaćanja.	To	što	govore	nije	ništa	od	onoga	što	bi	mogla	reći	prosječna	osoba.

Što	osobito	vrijedi	za	stvari	koje	su	izrečene	kada	netko	prihvati	istinu	o	Dafa	–	ni	u	kojem

slučaju	to	ne	bi	mogli	čuti	od	obične	osobe.	Zvuče	poput	kultivatora.	To	znači	da	je	svjesna

strana	te	osobe	na	djelu.	Zlih	faktora	je	sve	manje	i	nisu	u	stanju	kontrolirati	ljude.	Samo	ih	je

nekolicina	preostala	koja	se	nakuplja,	koncentrira,	te	se	još	održava	i	čini	zle	stvari	u	blizini

određenih	strateških	lokacija.	Na	početku	su	se	širom	svijeta	mogli	nekontrolirano	ponašati,

da	 bi	 kasnije	mogli	 djelovati	 samo	 unutar	 političkog	 i	 pravnog	 sustava	 [u	 Kini]	 kao	 što	 su

zatvori,	Odjeli	javne	sigurnosti,	Uredi	državne	sigurnosti,	logori	za	prisilni	rad	–	samo	unutar

tog	 sustava.	 Sada	 čak	 i	 sam	 taj	 sustav	 ne	 mogu	 držati	 pod	 kontrolom.	 [Faktori]	 se	 sad

skupljaju	 okolo	 zatvora,	 centara	 za	 "ispiranje	 mozga"	 i	 nisu	 više	 toliko	 jaki.	 Teško	 im	 se

održati	čak	i	u	Pekingu.

Kao	što	vam	je	poznato,	zla	Partija	predosjeća	da	se	može	urušiti	u	svakom	trenutku.	Nije	da

sam	ja	taj	koji	to	tvrdi.	To	kažu	i	oni	sami,	ali	i	drugi.	Ali,	što	je	sa	vojskom,	policijom	i	svim

državnim	 tijelima	 –	 nisu	 li	 svi	 oni	 još	 uvijek	 u	 rukama	 Partije?	 I	 nije	 li	 vojska	 još	 veoma

moćna?	Pa	zašto	to	onda	predosjećaju?	Iako	se	njihova	forma	i	strukturalna	organizacija	još

uvijek	 čine	 čvrstima,	 iza	 njih	 nema	 više	 zlih	 faktora.	 Osnovni	 razlog	 što	 režim	 još	 uvijek

postoji	leži	u	onim	najzloćudnijim	faktorima.	Kako	oni	bivaju	neprestano	eliminirani	te	ih	je

sve	manje	i	manje,	[Partija]	zna	da	neće	još	dugo	i	da	joj	nema	spasa.	To	je	ono	što	osjeća.

Nakon	što	je	započeo	progon	Falun	Gonga,	Učitelj	je	rekao	da	će	to	za	posljedicu	imati	pad

same	 Partije.	 Kao	 što	 ste	 mogli	 vidjeti,	 stvari	 se	 kreću	 u	 tom	 smjeru.	 Iako	 se	 okolnosti

mijenjaju,	štogod	se	dogodilo	mi	kao	Dafa	učenici	ne	smijemo	popuštati.	Nemoj	pomišljati	da

možeš	popustiti	zbog	toga	što	se	okolnosti	mijenjaju	na	bolje.	Ne	možeš	to	učiniti.	Svakako

nemoj	zaboraviti	da	si	kultivator.	Samo	zato	jer	za	svoj	temelj	imaš	kultivaciju,	možeš	krenuti

i	 pokušati	 spasiti	 ljude.	 Jedino	 s	 osnovom	 u	 kultivaciji	 i	 ispravnim	 mislima	 koje	 su	 sa

vremenom	ojačale,	uspjet	ćeš	u	spašavanju	 ljudi	 i	dovršiti	 svoju	zadaću.	Tako	da	ne	smiješ

zanemariti	svoju	vlastitu	kultivaciju.	Ta	istina	će	uvijek	važiti.

Ima	nekih	 ljudi	koji	nisu	baš	marljivi	 ili	novih	učenika	koji	misle,	 "Oh,	zla	Partija	će	uskoro

pasti	 a	 Falun	 Gong	 vladati."	 Mogu	 vam	 reći	 da	 u	 smislu	 političke	 prevlasti,	 se	 to	 neće

dogoditi.	Mi	 ne	 želimo	 političku	moć.	 Imali	 smo	mnogo	 učenika	 koji	 su	 pomislili	 sljedeće

nakon	što	su	se	tek	počeli	kultivirati,	 "Dobio	sam	Dafa.	 'Čuvši	Tao	u	zoru,	mogu	umrijeti	u

sumrak'.	Govorili	bi,	"S	obzirom	da	sam	naučio	Dafa,	ne	bih	htio	postati	predsjednikom,	čak

ni	 kada	 bih	 za	 to	 imao	 priliku.	 Hoću	 se	 kultivirati."	 Drugim	 riječima,	 mi	 kao	 kultivatori

odbacujemo	svjetovne	dobitke.	Kultivatori	ne	žele	takve	stvari.	Ono	što	mi	želimo	je	rješiti	se

svjetovnih	 vezanosti.	 U	 kontekstu	 kultivacije	 na	 individualnoj	 razini	mi	 se	 jedino	 trebamo

fokusirati	prema	vlastitoj	kultivaciji	i	povratku	našem	istinskom	domu.	Ljudski	svijet	je	samo
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mjesto	 koje	 je	 izričito	 stvoreno	 za	 Fa-ispravljanje	u	 vremenu	završne	 točke	 kozmosa,	 i	 on

nije	nešto	 što	 je	 kozmos	 imao	u	 svojem	začetku,	niti	mu	on	predstavlja	nešto	esencijalno.

Govorim	kako	je	to	bilo	u	prošlosti.	Ukoliko	bude	postojalo	u	budućnosti,	to	će	biti	zbog	toga

što	je	ovo	mjesto	sakupilo	moćnu	vrlinu	tijekom	Fa-ispravljanja.	I	možda	će	služiti	kao	jedna

razina	postojanja	u	budućem	kozmosu.	Dakle,	pravi	dom	osobe	ne	nalazi	se	ovdje.	A	glede

ogromnog	 raspona	 živih	 bića	 koja	 su	 ovdje	 došla	 dobiti	 Fa,	 bez	 obzira	 koliko	 su	 se	mogla

izgubiti	u	ovom	svijetu,	osnovna	svrha	njihova	dolaska	ovamo	je	da	dobiju	Fa.

Budući	da	kozmos	više	nije	primjeren,	kao	ni	živa	bića	u	njemu,	sve	je	u	stanju	nereda.	Bolje

rečeno,	svi	su	unutar	njega	i	nebitno	je	koliko	je	visoka	razina	jednog	bića	u	tom	kozmosu,

on	 nadodaje	 ulje	 na	 vatru	 -	 te	 stvari	 čini	 neprikladnim.	 To	 onda	 znači	 da	 sva	 živa	 bića	 u

kozmosu	snose	krivnju	i	moraju	propasti	zajedno	s	njime,	što	bi	i	bio	slučaj	da	se	ne	odvija

ovo	 Fa-ispravljanje.	 Tada,	 da	 bi	 se	 ta	 bića	 mogla	 spasiti,	 morala	 bi	 usred	 iskušenja	 i	 u

najizazovnijim	okruženjima	povratititi	 svoju	 izvornu	prirodu	 te	uspjeti	pronaći	Dafa	koji	 ih

može	osloboditi.	No	to	 je	zaista	teško.	Kao	što	znate	mnogi	 ljudi	nas	ne	primjećuju	dok	na

ulicama	 s	 velikim	 trudom	 dijelimo	 letke	 i	 pozivamo	 ih	 da	 se	 kultiviraju.	 Štoviše,	 ljudi	 su

postali	bojažljivi	što	je	posljedica	mnogih	laži	koje	je	svojom	propagandom	proširila	KPK,	na

mnoge	načine	sabotirajući	stvari.	I	to	nije	sve.	Ima	još	nešto,	što	važi	za	cijeli	svijet.	Naime,

mnogi	 će	 se	 ljudi	 ako	 se	 zaista	 žele	 početi	 kultivirati,	 susresti	 sa	 blokadom	 od	 strane

postnatalno	formiranih	predodžbi.	Zasigurno	je	tako,	i	zato	neće	biti	u	stanju	ući.	Zbog	toga

je	u	takvim	okolnostima	ponovno	teško	spasiti	ljude.	Ali	to	rekavši,	ta	iskušenja	[u	konačnici]

pripadaju	samim	ljudima,	i	ako	ih	Dafa	učenici	uspiju	spasiti	već	samim	time	su	izvanredni.

Jer	da	bi	ta	bića	dobila	Fa,	moraju	se	suočiti	sa	značajnim	izazovima,	te	će	važiti	ako	to	mogu

učiniti	 samo	onda	 i	 pod	 takvim	okolnostima.	Kada	 više	ništa	ne	 zadovoljava,	 osoba	 će	 biti

smatrana	nevjerojatnom	samo	ako	može	učiniti	nešto	takvo.	Ona	mora	usred	tegoba	i	patnje,

te	 pod	 utjecajem	 različite	 karme	 i	 predodžbi	 akumuliranih	 tijekom	mnogih	 života,	 čija	 je

uloga	da	 ju	 zakopaju,	 uspjeti	 prepoznati	 Fa,	 vratiti	 se	 kroz	kultivaciju,	 kao	 i	 shvatiti	 što	 se

događa	kada	nju	ili	njega	Dafa	spašava.	Uistinu	je	teško.	Suočeni	smo	sa	takvim	okolnostima.

I	to	je	razlog	zbog	čega	nije	dovoljno	samo	dobro	se	kultivirati,	već	također	i	 ispuniti	svoju

povijesnu	misiju	koja	je	spašavanje	živih	bića.

Ni	 jedna	 forma	 kultivacije	 iz	 prošlosti	 nije	 poput	 kultivacije	 u	 Dafa;	 Fa-ispravljanje	 je

poduhvat	kakav	kozmos	još	nikada	ranije	nije	vidio.	Kao	što	svi	znate,	ja	ne	priznajem	nijedan

aranžman	starih	sila.	Kad	sam	iznio	njihovu	smetnju,	i	kada	u	konačnici	nisu	više	na	temelju

ičega	mogli	opravdati	svoje	postupke,	izjavili	su,	"Ali	to	je	jedini	način	koji	mi	poznajemo."	Što

su	 time	 htjeli	 poručiti?	 Poznato	 nam	 je	 da	 su	 kršćani	 prošli	 kroz	 tri	 stotine	 godina	 dugi

progon,	 i	 bili	 su	 priznati	 samo	onda	 kada	 su	 se	 dokazali;	 budizam	 je	 također	morao	proći

beskrajna	 iskušenja	 i	 preživjeti	 nekoliko	 velikih	 teškoća	 za	 svoju	Dharmu.	Oboje	 su	morali

proći	kroz	takvo	nešto,	te	su	stoga	[stare	sile]	izjavile	da	je	to	jedini	put	koji	oni	poznaju.	Oni

su	 jednostavno	 stara	 bića	 koja	 čak	 i	 u	 trenutku	 svojeg	 kraja	 nisu	 u	 mogućnosti	 stvarno

shvatiti	Dafa.	Oni	uistinu	smatraju	Fa-ispravljanje	kao	nešto	dobro	što	ih	može	spasiti,	pa	su
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se	uključili	na	osnovu	svojih	predodžbi	i	 jednostavno	ne	žele	odstupiti	–	bez	obzira	kako	ih

se	pokušalo	urazumiti.	Zbog	toga	su	postali	prepreka	Fa-ispravljanju.	Povrh	toga,	aranžirali

su	cijeli	sustav	stvari	od	kojih	se	nitko	od	njih	samih	nije	uspio	osloboditi.	Na	kraju	su	samo

slijepo	krenuli	provesti	stvari	načinom	na	koji	su	si	zacrtali.	U	svakom	slučaju,	sve	je	ovo	za

živa	bića	bilo	užasno	teško.	A	to	uključuje	i	bogove.	Njima	je	veoma	teško	opstati	jer	svi	oni

shvaćaju	 Fa	 u	 skladu	 s	 vlastitom	 razinom,	 te	 su	 i	 sami	 suočeni	 sa	 svime	 time.	 To	 je

karakteristična	teškoća	za	njih.	Svi	znaju	za	ovo	događanje,	ali	ni	 jedan	od	njih	zapravo	ne

može	biti	siguran	hoće	li	ono	i	uspjeti,	i	koliko	je	sve	to	ogromno.	Svatko	je	na	temelju	toga

činio	prema	svojim	mogućnostima,	stvarajući	mi	time	masivnu	prepreku.

Pa	 ipak,	 vidjeli	 ste	 kakav	 je	 bio	 put	 kojime	 smo	 kročili.	 U	 slučaju	 da	 Fa-ispravljanje	 nije

uspjelo,	 nije	 učinjeno	 prema	 zahtijevanom	 standardu,	 niti	 prihvaćeno	 od	 živih	 bića,	 ili	 da

Učitelj	nije	zadovoljan	s	njime,	bilo	bi	nebitno	koliko	je	Učitelj	moćan:	ukoliko	Fa-ispravljanje

ne	bi	moglo	dovesti	živa	bića	do	potrebnog	stupnja	čistoće	ili	da	je	tijekom	puta	nešto	pošlo

u	krivom	smjeru,	kažem	vam	da	bi	ova	Zemlja	bila	uništena,	Fa-ispravljanje	bi	prestalo,	a	ne

bi	 bilo	 ni	 pitanja	 spašavanja	 živih	 bića.	 Bilo	 bi	 mnogo	 opasnosti.	 Ali	 to	 se	 nije	 ostvarilo.

Doduše,	 takve	stvari	su	se	 ipak	dogodile.	Znate	da	su	određena	nebeska	tijela	bila	na	putu

prema	našoj	planeti,	no	ispalo	je	da	su	nas	promašila;	a	bilo	je	i	mnogo	drugih	katastrofalnih

nesreća	koje	se	nisu	dogodile,	a	trebale	su	zadesiti	Zemlju.	Drugim	riječima,	Fa-ispravljanje

je	dostiglo	današnju	 točku	–	unatoč	 svim	bliskim	susretima	sa	opasnostima	 ili	 iskušenjima

kroz	 koja	 smo	 prolazili,	 ispravno	 smo	 se	 suočili,	 i	 sada	 smo	 na	 posljednjoj	 točci.	 (Učenici

oduševljeno	 plješću)	 Drugačije	 rečeno,	 put	 kojim	 smo	 kročili	 bio	 je	 ispravan	 –	 dijelom

zahvaljujući	Dafa	učenicima	koji	su	u	tom	pogledu	bili	izvanredni.	Na	Fa	konferencijama	se	u

mnogo	prilika	može	čuti	o	uspjesima	u	vašoj	kultivaciji,	spašavanju	živih	bića	te	potvrđivanju

Fa.	Zapravo,	milijuni	i	milijuni	Dafa	učenika,	toliko	mnogo	njih	su	prošli	tim	putem.	Iskušenja,

xinxing	testovi,	kao	 i	strogi	zahtjevi	u	kultivaciji	s	kojima	ste	se	susreli	su	svi	bili	dio	vašeg

puta	kultivacije	na	kojem	ste	uspješno	formirali	same	sebe.	Naravno,	uspjeh	u	kultivaciji	Dafa

učenika	nije	samo	stvar	vlastitog	spasenja,	jer	nisu	došli	ovamo	zbog	sebe.	Njihova	je	misija

spašavanje	živih	bića.	Čak	su	i	obični	ljudi	koji	žele	dobiti	Fa	ovdje	sa	misijom	–	također,	ne

samo	radi	sebe	samih.	Preciznije,	oni	su	odgovorni	za	opstanak	svojih	živih	bića.	Oni	su	sišli

na	ovaj	svijet	sa	ciljem	spašavanja	vlastitih	bića,	to	je	bio	razlog	njihova	dolaska.

To	je	nešto	sasvim	izvanredno.	Kao	što	sam	upravo	naglasio,	ljudima	će	u	jednom	trenutku

morati	 sve	 biti	 jasno,	 neovisno	 o	 tome	 što	 oni	 sada	misle.	 I	 ne	 samo	da	 će	 im	morati	 biti

jasno	–	sve	ono	što	će	iskusiti,	kao	i	sve	ono	s	čime	će	se	u	budućnosti	suočiti	biti	će	nadasve

šokantno.	 Kada	 sam	maloprije	 govorio	 o	 "istini",	 poprilično	 puno	 toga	 je	 obuhvaćeno	 tim

izrazom.	Kada	ga	danas	koristimo,	činimo	to	sa	namjerom	da	ljudima	kažemo	za	laži	koje	zlo

koristi	kako	bi	progonilo	Falun	Gong,	da	im	kažemo	što	je	uistinu	opaka	KPK,	zbog	čega	se

progoni	Falun	Gong,	zatim	tu	je	tema	koja	se	odnosi	na	to	što	je	točno	Falun	Gong	o	čemu

ljudi	razgovaraju,	ali	tu	istinu	oni	teško	mogu	shvatiti.	No	štogod	bio	slučaj,	u	budućnosti	će

mnoge,	mnoge	stvari	koje	ljudi	nisu	znali,	ili	su	htjeli	znati,	ili	one	za	koje	su	vjerovali	da	su

5



"ispravne",	ali	su	zapravo	pogrešne	i	mnoge	istine	će	biti	u	potpunosti	razotkrivene.	Ono	u

što	 ljudi	ne	vjeruju,	biti	 će	 im	prikazano.	Ljudi	će	uistinu	doživjeti,	u	cijeloj	povijesti	nikad

viđenu,	nezaboravnu	i	ogromnu	promjenu.

Dok	 povijest	 kroči	 naprijed	 te	 se	 put	 dalje	 nastavlja,	 nitko	 ne	može	 zaustaviti	 ono	 što	 su

odlučila	 nebesa.	 Tijekom	 tog	 procesa	 trebate	 dati	 sve	 od	 sebe	 da	 spasite	 više	 ljudi	 i

omogućite	 im	 da	 budu	 zadržani.	 Zaista,	 reći	 ću	 vam	 da	 kao	 Dafa	 učenici	 stvarno	 trebate

spasiti	više	ljudi	jer	sam	uredio	da	se	ovo	dogodi:	ljudi	koji	pripadaju	budućnosti	–	to	jest	oni

koji	prežive	–	odužiti	će	se	Dafa	te	kreirati	za	Dafa	eru	najveće	slave,	vrijeme	nenadmašive

veličanstvenosti.	 Dakle,	 radi	 se	 o	 nečemu	 što	 će	 ljudska	 bića	 učiniti.	 No	 što	 bi	 se	 moglo

ostvariti,	 ako	 bi	 samo	 šačica	 ljudi	 preostala?	 Bilo	 bi	 tako	 dosadno.	 (Svi	 se	 smiju,	Učitelj	 se

smije)	Stoga	moramo	spasiti	više	ljudi.

Neovisno	o	 tome	kakva	 je	 trenutno	situacija,	 i	bez	obzira	na	 to	što	sva	 ta	mnoga	živa	bića

govore,	 Učitelj	 čvrsto	 drži	 konce	 u	 svojim	 rukama,	 prati	 sva	 događanja	 i	 ništa	 ne	 može

krenuti	naopako.	Kada	određena	nekolicina	ljudi	iskaže	probleme	u	shvaćanju	Fa,	tu	se	radi	o

individualnim	pitanjima	u	kultivaciji,	ali	stanje	stvari	u	većim	razmjerima	ostaje	jednako.	Za

vas,	sve	se	svodi	na	spašavanje	ljudi	i	ispunjavanje	vaših	povijesnih	misija.	Na	taj	način,	Dafa

učenici	će	sačuvati	moćnu	vrlinu,	te	doći	do	potpunog	uspjeha	u	kultivaciji.	Naravno	da	je	još

mnogo	problematičnih	stvari,	ali	Učitelj	ne	želi	danas	o	tome	govoriti.	Međutim,	kada	su	mi

riječi	na	vrhu	jezika,	ponekad	bih	vam	još	ponešto	rekao.	(Svi	učenici	aplaudiraju)

Kultivacija	se	razlikuje	za	učenike	u	Kini	i	učenike	izvan	nje.	Bez	obzira	da	li	ste	u	Kini	ili	ne,

gdje	 god	 bili,	 kultivacija	 za	 svakog	 Dafa	 učenika	 je	 drugačija.	 Rekao	 sam	 da	 nema	 uzora,

nema	primjera,	te	da	u	najboljem	slučaju	osoba	može	naučiti	iz	tuđih	iskustava	i	vidjeti	kako

su	se	sa	ispravnim	mislima	drugi	ponijeli	u	određenim	situacijama.	Krivo	je	to	ako	pokušate

činiti	 stvari	 oponašajući	 druge	 ili	 slijepo	 raditi	 ono	 što	 su	drugi	 napravili.	 Svaka	osoba	 ide

svojim	putom,	i	svaka	se	prosvjetljuje	kroz	Dafa	u	ono	što	će	jednog	dana	biti	njegov	vlastiti

Fa.	 Kultiviranje	 i	 objašnjavanje	 istine	 koje	 kineski	 praktikanti	 čine	 usred	 zastrašujućih

pritisaka	 i	 iskušenja,	nešto	 je	na	 što	 ste	 se	 vi	 sami	u	povijesti	odlučili	 i	 htjeli	 u	 to	 vrijeme.

Nadalje,	to	je	tako	moralo	biti	učinjeno	jer	su	to	omogućili	mnogi	predodređeni	elementi.	Za

Dafa	učenike	izvan	Kine,	[njihove	okolnosti]	su	također	nešto	što	proizlazi	iz	predodređenih

elemenata.	 Gdje	 će	 se	 kultivirati	 i	 gdje	 će	 činiti	 stvari	 –	 to	 je	 za	 njih	 drugačije.	 Pritisak

Crvenog	 terora	 je	 za	učenike	unutar	Kine	zaista	 velik.	Ma	kako	 se	 stvari	 činile	 izvan	Kine,

pritisak	je	tamo	mnogo	slabiji	nego	u	samoj	Kini.	Ono	što	sam	uočio	je	da	je	svim	učenicima

koji	su	iz	Kine	došli	u	SAD	bilo	potrebno	pola	godine	da	se	oporave.	Boje	se	i	ulicom	hodati.

(Svi	 se	 smiju)	 Razlog	 tome	 je	Crveni	 teror	 i	 njegov	 psihološki	 pritisak	 (Učitelj	 se	 smije),	 ta

supstanca	tek	treba	biti	uklonjena.	Susretnu	li	se	s	ljudima,	ne	usuđuju	se	puno	reći	kao	da

još	uvijek	žive	u	tom	drugom	okruženju.	Ali	zapravo,	stvari	su	potpuno	drugačije.

Drugim	 riječima,	 u	 ovom	okruženju	 stvari	 su	 učinjene	drugačije.	 Također,	Dafa	 učenicima

izvan	 Kine	 uvjeti	 života	 imaju	 tendenciju	 biti	 bolji	 nego	 Dafa	 učenicima	 u	 Kini.	 Naravno,

6



govoreći	o	 tome,	 ako	pojedinci	 imaju	 takvu	 sreću,	 tada	mogu	u	njoj	 uživati.	Učitelj	 vas	ne

navodi	da	budete	siromašni	na	način	kako	bi	to	htjela	zla	KPK.	Dakle,	život	i	životni	uvjeti	su

općenito	 mnogo	 bolji	 za	 Dafa	 učenike	 koji	 žive	 izvan	 Kine.	 To	 je	 stvarnost.	 Stoga	 za

usporedbu,	stvari	su	za	većinu	učenika	u	Kini	ponešto	teže.	Ali	se	ne	trebate	uspoređivati,	te

govoriti	kako	je	život	učenika	ovdje	[izvan	Kine]	tako	lagodan,	dok	s	druge	strane	osoba	tamo

toliko	pati.	Ovo	je	vaš	put	(Učitelj	se	smije),	a	ono	je	njihov	put.	Učenici	izvan	Kine	su	također

izvanredni.	 Uspjeli	 su	 preokrenuti	 situaciju	 na	 svjetskoj	 sceni	 i	 istovremeno	 učinkovito

obuzdati	zlo	te	umanjiti	pritisak	na	Dafa	učenike	izvan	Kine.	Da	je	slučaj	suprotan,	razmislite:

dok	je	zlo	bilo	najopakije	i	na	vrhuncu	svoje	mahnitosti,	zar	se	ne	bi	moglo	odvažiti	da	učini

bilo	što?

Ipak,	pojedini	učenici	u	Kini	suočeni	s	pritiskom	i	izloženi	teroru	nisu	uspjeli	biti	baš	marljivi,

te	su	posustali	u	učenju	Fa.	Moguće	je	da	su	u	tom	slučaju	onda	učinili	određene	greške	pod

pritiskom	zla	i	skrenuli	sa	svojeg	puta.	Međutim,	sve	dok	ova	priča	još	uvijek	traje,	sve	je	to

dio	 vašeg	 kultivacijskog	 puta.	 U	 kultivaciji	 je	 neizbježno	 da	 određene	 testove	 ne	 prođete

uspješno,	pa	ćete	 ih	 trebati	proći	nanovo,	 ili	 se	 tijekom	određenih	 iskušenja	nećete	dobro

ponijeti,	 pa	 ćete	 se	 ponovo	 susresti	 s	 njima.	 To	 je	 kultivacija.	 Ploviti	 mirno	 i	 ne	 naići	 na

nijednu	prepreku,	ništa	što	vas	neće	nimalo	zaustaviti	na	vašem	putu	–	nisam	primijetio	da

se	dogodilo	nešto	 takvo.	To	bi	značilo	da	su	 testovi,	 testovi	koje	sam	za	vas	aranžirao,	bili

uzaludni.	 Izgledalo	 bi	 kao	 da	 se	 kultiviraju	 božanska,	 a	 ne	 ljudska	 bića.	 Tako	 da	 će	 svaka

osoba	u	njegovoj	ili	njezinoj	kultivaciji	zasigurno	imati	drugačije	izazove,	te	se	u	njoj	sresti	s

različitim	stvarima.	A	u	nekim	situacijama	ćete	se	ponijeti	veoma	loše.	Nedavno	sam	ponovo

čuo	za	zle	ljude	koji	na	Internetu	opet	smišljaju	stvari,	tvrdeći	da	oni	koji	su	skrenuli	u	svojoj

kultivaciji,	 pogriješili,	 ili	 napravili	 stvari	 koje	 nisu	 smjeli,	mogu	 uplatiti	 novac	 njihovoj	web

stranici,	te	će	im	nakon	što	uplate	određeni	iznos	njihovi	grijesi	biti	odriješeni,	 i	njihove	se

greške	više	neće	računati.	I	ljudi	su	im	uistinu	uplatili	novac.	Čuo	sam	da	je	netko	čak	i	auto

prodao	da	bi	uplatio	novac,	 i	da	su	neki	platili	stvarno	puno.	Toliko	su	zbunjeni.	Da	 li	 je	to

zato	 što	 im	 je	 mentalni	 pritisak	 toliko	 zamaglio	 svijest,	 i	 toliko	 je	 jak	 pa	 su	 izgubili	 svoj

razum?

U	kultivaciji	Dafa	učenika,	Fa	mora	biti	temelj.	Dafa	učenici	trebaju	dobro	raditi	tri	stvari,	 i

samo	će	onda	osoba	uspješno	kročiti	svojim	putom	i	skinuti	sa	sebe	prljavštinu,	posljedicu

naših	 grešaka	 iz	prošlosti.	 Zapravo,	nema	potrebe	da	 razmišljamo	o	bilo	 kakvom	 "skidanju

prljavštine	 sa	 sebe".	 U	 slučaju	 vašeg	 neuspješnog	 polaganja	 kultivacijskog	 testa,	 samo	 je

potrebno	obratiti	pažnju	na	stvari	koje	vam	na	vašem	putu	predstoje,	 i	biti	će	dovoljno	da

postupite	 ispravno	 kada	 u	 idućoj	 prilici	 naiđete	 na	 takav	 test.	 Pojedinci	 misle	 da	 je

[neprolazak	takvog	testa]	mrlja	koja	na	njima	ostaje,	stoga	ih	to	strašno	opterećuje.	Ali	nije	li

to	nova	vezanost.	Zli	faktori	 iskorištavaju	upravo	tu	tvoju	vezanost.	Ta	zla	web	stranica,	taj

tajni	 agent,	da	bi	 te	prevario	 i	 izvukao	novac	 i	 nagnao	da	padneš,	hvata	 se	upravo	na	 tvoj

ljudski	mentalitet.	 A	 ipak,	 ti	 se	 i	 dalje	 ne	 budiš.	 Razlog	 zbog	 kojega	 ti	 zlikovci	mogu	 činiti

takve	stvari,	dakle	raditi	zlo	na	Internetu,	događa	se	zato	što	stare	sile	manipuliraju	tobom	i
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cilj	 im	 je	 tvoj	 financijski	 gubitak.	 I	 ako	 se	 još	 uvijek	 ne	 možeš	 probuditi,	 učinit	 će	 da	 u

potpunosti	bankrotiraš	i	da	vide	možeš	li	doći	k	sebi.	Kao	što	sam	ranije	rekao,	stare	sile	će

uraditi	takvo	nešto,	neovisno	o	tome	da	li	ih	Učitelj	koristi	ili	ih	ne	prihvaća.	U	vremenu	prije

dolaska	Fa-ispravljanja,	u	ovom	razdoblju,	oni	čine	zle	stvari.	Takvi	će	na	mjestima	koje	Fa-

ispravljanje	pomete	biti	počišćeni	zajedno	s	ostalima.

Kada	je	riječ	o	Fa-Ispravljanju	kozmosa,	za	mene	je	proces	brz.	Ilustrirat	ću	vam.	Kozmos	je	u

svojem	 velikom,	 sveukupnom	 vremenu,	 a	 Fa-Ispravljanje	 i	 njegovo	 čišćenje	 podrazumijeva

vrijeme	koje	traje	koliko	treba	da	se	zamahne	rukom.	To	je	zaista	tako.	Međutim,	unutar	tog

masivnog	 kozmičkog	 tijela	 postoji	 nebrojeno	 univerzuma	 i	 nebrojeno	 kozmičkih	 tijela

različitih	 veličina,	 kao	 i	 nebrojeno	planeta-čestica,	 i	 svaka	od	njih,	 bilo	manja	 ili	 veća,	 ima

svoje	 vlastito	 vrijeme.	 Premda	 govorim	 da	 veliki	 kozmos	 prolazi	 kroz	 Fa-ispravljanje	 u

vremenu	 koliko	 je	 potrebno	 da	 se	 zamahne	 rukom,	 ono	 se	 u	 nekim	 ekstremno	 sporim

dimenzijama	odražava	u	procesu	koji	traje	stotinama	milijuna	godina;	na	nekim	planetima	to

traje	 samo	nekoliko	 desetljeća;	 dok	 se	 ovdje	 na	 Zemlji,	 u	 ljudskom	 svijetu	manifestira	 kao

proces	od	nekih	desetak	 ili	više	godina.	U	stvarnosti	 je	potreban	samo	trenutak.	Ali	za	 tog

trenutka	stare	sile	iskorištavaju	vrijeme	različitih	dužina	u	različitim	dimenzijama	i	rade	ono

što	 žele	 raditi.	 Ali	 da	 bi	 omogućio	 uspjeh	Dafa	 učenicima,	Učitelj	 to	 sve	 iskorištava;	 da	 je

slučaj	drugačiji,	učinio	bih	to	na	drugi	način.	Već	su	napravili	to	što	jesu,	pa	ih	pobjeđujem	u

njihovoj	igri.	Postali	su	stara	sila,	te	su	kao	takva	u	Fa-ispravljanju	imali	ulogu	demona.	Ipak,

ako	 Dafa	 učenici	 podbace,	 šteta	 će	 biti	 golema.	 Dakle,	 neovisno	 o	 tome	 da	 li	 priznajemo

[stare	sile]	 ili	ne:	ako	uistinu	posrneš,	tada	si	svakako	posrnuo;	a	ako	zaista	uspiješ,	tada	si

svakako	i	uspio.

Želim	 vam	 reći	 da	 se	 u	 svakom	 slučaju	 trebate	 kultivirati	 sa	 samopouzdanjem	 i

dostojanstveno,	budete	malo	racionalniji	i	da	svakako	sve	mjerite	s	Fa.	Dafa	učenici,	ma	kako

da	vam	ide	i	u	ma	kakvoj	situaciji	se	nalazili	i	bez	obzira	ponijeli	se	vi	dobro	ili	loše,	pokušajte

biti	uspješni	u	tri	stvari	Dafa	učenika	–	raditi	ih	dobro	u	vremenu	koje	predstoji	–	čineći	tako

vi	 ćete	 se	 neprekidno	 kultivirati,	 ići	 naprijed	 i	 ostvarivati	 vlastiti	 uspjeh.	 I	 kroz	 taj	 proces

neprekidne	kultivacije,	saznat	ćete	 i	sami	stvari	o	kojima	sam	pričao,	 te	se	 fokusirati	na	to

kako	da	 i	ubuduće	budete	dobri.	Nemojte	sa	sobom	nositi	nikakvu	prtljagu	 iz	prošlosti.	Te

stvari	su	produkt	ljudskog	razmišljanja	i	bit	će	iskorištene	od	strane	zla.

Naravno,	rado	bih	pričao	o	mnogim	stvarima.	Doduše,	obje	su	Fa-konferencije	veoma	blizu

jedna	 drugoj	 i	 više	 priče	 ne	 bi	 pomoglo.	 Još	 uvijek	 postoje	 neke	 stvari	 o	 kojima	 ne	mogu

govoriti	previše	izričito.	Kada	bih	vam	objasnio	svaku	pojedinu	stvar	u	vašoj	kultivaciji,	ne	bi

imali	više	što	kultivirati	 i	ne	bi	 imali	stazu	po	kojoj	bi	kročili,	zar	ne?	S	obzirom	da	je	takav

slučaj,	 još	 uvijek	morate	 sami	 ići	 svojim	 putom	 i	 samostalno	 se	 kultivirati.	 Učitelj	može	 o

takvim	stvarima	pričati	samo	u	općim	okvirima.	U	svakom	slučaju	sretan	sam	što	vas	vidim.

Kao	Dafa	učenici	prošli	ste	kroz	nevolje	i	dospjeli	do	točke	u	kojoj	ste	danas.	Mogu	vidjeti	što

vas	čeka	u	budućnosti.	Hvala!	(Učenici	dugo	i	entuzijastično	plješću)
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Li	Hongzhi	

14.07.2012.

prijevod	na	hrvatski,	11.03.2018
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